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Intervju med Hugo Numlér, intervjuperson nr 94 

 

Projekt: Göteborg berättar 

Bandningens längd: 00:39:28 

Datum: 2019-03-07 

Intervjuare: Rolf Sossna 

Plats: Göteborgs Stadsmuseum, Sarauws rum 

Tid: 14.00-15.00 

 

Intervju med Hugo Numlér 

Bandningen börjar 

 

Intervjuare 1 [00:00:03]: Då så, då provar vi. 

 

Talare 1 [00:00:03]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:00:03]: Säg nånting. 

 

Talare 1 [00:00:04]: Hej. 

 

Intervjuare 1 [00:00:04]: Ja, men det fungerar jättebra. Då kör vi. 

 

Talare 1 [00:00:09]: Men vad heter det, när vi kollade igenom, vad heter det, det finns, fanns 

vissa frågor som jag inte riktigt, som jag inte kunde svara på. 

 

Intervjuare 1 [00:00:21]: Ja. 

 

Talare 1 [00:00:21]: Som jag, jag visste inte vad det var, vissa grejer. 

 

Intervjuare 1 [00:00:24]: Ja, okej, men vi kör så gott det går och är det saker, alltså många 

frågor är ju, det finns liksom inte ett rätt eller fel, utan det är ju hur du känner det, hur du 

upplever det. Jag är väldigt nyfiken på hur tycker du att det är och leva i Göteborg så här i 

början på 2000-talet. 

 

Talare 1 [00:00:45]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:00:45]: Din verklighet och din sanning. 

 

Talare 1 [00:00:48]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:00:49]: Men först så är det lite såna där formella saker, och då ska jag säga 

så här att jag heter Rolf Sossna och jag intervjuar Hugo Numlér. 

 

Talare 1 [00:00:59]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:00:59]: Och vi sitter i Sarauws rum i Ostindiska huset. Och det är den 

sjunde mars 2019. 
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Talare 1 [00:01:08]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:01:09]: Okej, så vad heter du sa du? 

 

Talare 1 [00:01:11]: Hugo. 

 

Intervjuare 1 [00:01:13]: Hugo, ja. Och hur gammal är du? 

 

Talare 1 [00:01:14]: Tio år. 

 

Intervjuare 1 [00:01:15]: Och var bor du? 

 

Talare 1 [00:01:17]: Jag bor på Doktor, alltså adressen eller? 

 

Intervjuare 1 [00:01:20]: Ja. 

 

Talare 1 [00:01:20]: Doktor Forselius Backe 19. 

 

Intervjuare 1 [00:01:23]: Och det är i...? 

 

Talare 1 [00:01:25]: I Guldheden. 

 

Intervjuare 1 [00:01:26]: I Guldheden, okej. Och och, vad gör du? 

 

Talare 1 [00:01:30]: På fritiden? 

 

Intervjuare 1 [00:01:31]: Ja, eller du går ju i skolan naturligtvis? 

 

Talare 1 [00:01:32]: Ja, jag går i skolan naturligtvis. 

 

Intervjuare 1 [00:01:34]: Vilken klass då? 

 

Talare 1 [00:01:34]: I 3B. 

 

Intervjuare 1 [00:01:36]: Vad sa du? 

 

Talare 1 [00:01:37]: I trean. 

 

Intervjuare 1 [00:01:38]: I trean. Och vilken skola? 

 

Talare 1 [00:01:40]: Guldhedsskolan. 

 

Intervjuare 1 [00:01:41]: Aha. Var är du född nånstans? 

 

Talare 1 [00:01:48]: Jag är född här i Göteborg. 
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Intervjuare 1 [00:01:50]: Du är född i Göteborg. Har du bott där i Guldheden hela livet? 

 

Talare 1 [00:01:53]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:01:55]: Så att du är uppvuxen där också? 

 

Talare 1 [00:01:58]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:01:58]: Okej, gick du på dagis där och så då eller? 

 

Talare 1 [00:02:01]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:02:01]: Ja, ja. Har du mycket kompisar där? 

 

Talare 1 [00:02:05]: Här i Guldheden? 

 

Intervjuare 1 [00:02:07]: Ja. 

 

Talare 1 [00:02:07]: Ja, alla mina kompisar är härifrån, i närheten. 

 

Intervjuare 1 [00:02:10]: Från du har bott där så länge så känner du massa folk? 

 

Talare 1 [00:02:12]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:02:13]: Okej, eller bor det mycket barn där du bor? 

 

Talare 1 [00:02:16]: Inte jättemycket men inte så lite heller typ. 

 

Intervjuare 1 [00:02:20]: Ja, vad är det för slags hus du bor i? 

 

Talare 1 [00:02:22]: I en lägenhet. 

 

Intervjuare 1 [00:02:24]: I lägenhet, okej. Är det många lägenheter i huset? 

 

Talare 1 [00:02:28]: Ja, ganska. 

 

Intervjuare 1 [00:02:30]: Ja, men det är inte så mycket barn som bor där då eller? 

 

Talare 1 [00:02:32]: Eh, nog ganska många. 

 

Intervjuare 1 [00:02:36]: Ja. 

 

Talare 1 [00:02:36]: Det är ganska stor lägenhet. 

 

Intervjuare 1 [00:02:37]: Ja, finns det, bra lekplatser i närheten? 

 

Talare 1 [00:02:41]: Ja, det finns en väldigt nära, sen så, ja två väldigt nära, sen så finns det 
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flera som är lite längre bort men som man fortfarande kan gå till på 15-20 minuter. 

 

Intervjuare 1 [00:02:55]: Ja, okej. Och där är många barn som är då? 

 

Talare 1 [00:02:58]: Ja, ganska. 

 

Intervjuare 1 [00:03:00]: Har du syskon? 

 

Talare 1 [00:03:02]: Jag har tre stycken. 

 

Intervjuare 1 [00:03:03]: Tre stycken? 

 

Talare 1 [00:03:04]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:03:04]: Hur gamla är dom då? 

 

Talare 1 [00:03:05]: Min lillebror är två år och mina storasyster är, jag tror hon ska fylla 13, 

och min lillasyster är sju, ska fylla åtta i år. 

 

Intervjuare 1 [00:03:18]: Så du är näst äldst då? 

 

Talare 1 [00:03:19]: Ja, precis. 

 

Intervjuare 1 [00:03:20]: Ja, hur känns det då? 

 

Talare 1 [00:03:22]: Känns bra. 

 

Intervjuare 1 [00:03:22]: Ja, men det är din storasyster som styr och ställer eller? 

 

Talare 1 [00:03:27]: Hmf, [skrattar till lite 00:03:27] ja. 

 

Intervjuare 1 [00:03:28]: [skrattar 00:03:28] Och du då gentemot småsyskonen? 

 

Talare 1 [00:03:31]: Hmm, nja. 

 

Intervjuare 1 [00:03:34]: Ja, men din minsta, hon är bara två år så henne leker du väl inte så 

mycket med. Men ni andra då, leker ni tillsammans och gör grejer ihop eller? 

 

Talare 1 [00:03:43]: Inte så ofta. 

 

Intervjuare 1 [00:03:44]: Nej. 

 

Talare 1 [00:03:45]: Jag leker mest med mina vanliga kompisar. 

 

Intervjuare 1 [00:03:48]: Ja, okej. Har ni liksom olika intressen och så där eller? 

 

Talare 1 [00:03:51]: Aa, ja min storasyster, båda gillar fotboll, men min lillasyster går på 
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gymnastik så vi har lite samma. 

 

Intervjuare 1 [00:04:00]: Ja, jaha, du spelar fotboll? 

 

Talare 1 [00:04:01]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:04:02]: Okej, är det i nåt lag eller nån träning? 

 

Talare 1 [00:04:05]: Ja, jag går här i Guldheden. 

 

Intervjuare 1 [00:04:06]: Vad sa du? 

 

Talare 1 [00:04:07]: Guldheden. 

 

Intervjuare 1 [00:04:08]: I Guldheden. Är det en, ni har träningar, spelar matcher och så där? 

 

Talare 1 [00:04:12]: Aa, precis. 

 

Intervjuare 1 [00:04:13]: Ja, ja, men är det ofta? 

 

Talare 1 [00:04:16]: En gång i veckan när vi börjar då. Vi har inte börjat än, aa, men en gång i 

veckan och sen träningar två gånger i veckan. 

 

Intervjuare 1 [00:04:24]: Ja, hur gör ni på vintern då, spelar, är ni ute då? 

 

Talare 1 [00:04:26]: Vi tränar inomhus ibland. 

 

Intervjuare 1 [00:04:30]: Jaha, var då nånstans? 

 

Talare 1 [00:04:31]: I Valhalla och Landala. 

 

Intervjuare 1 [00:04:34]: Okej, men hur kommer du dit då? 

 

Talare 1 [00:04:37]: Jag åker bil. 

 

Intervjuare 1 [00:04:38]: Du åker, det är nån som skjutsar dig? 

 

Talare 1 [00:04:39]: Hmm, pappa. 

 

Intervjuare 1 [00:04:39]: Jaha, men när du ska till skolan då, går du själv då eller? 

 

Talare 1 [00:04:46]: Jag går oftast med mina kompisar. 

 

Intervjuare 1 [00:04:47]: Är det ganska nära då så? 

 

Talare 1 [00:04:49]: Aa, typ 15-10 minuter och så kan man ta vagnen också. 
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Intervjuare 1 [00:04:54]: Jaha, ja, okej, bara det är ju en viss grej när man kan gå till skolan 

själv och inte behöva bli hämtad eller lämnad så. 

 

Talare 1 [00:05:02]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:05:03]: Är det andra ställen så där som du brukar va' i stan? 

 

Talare 1 [00:05:09]: Hmm, asså jag rör mig inte så mycket i stan, jag är mest liksom på 

skolan, eller hemma, runt området. 

 

Intervjuare 1 [00:05:16]: Ja. 

 

Talare 1 [00:05:17]: Jag åker inte iväg typ till stan själv eller så. Men asså det kan ju hända att 

jag åker ner på stan och gör nånting men då har jag alltid en förälder med mig, men det är 

inte så ofta. 

 

Intervjuare 1 [00:05:26]: Ja, det är om ni ska göra nånting? 

 

Talare 1 [00:05:28]: Hmm, eller om, ja... 

 

Intervjuare 1 [00:05:30]: Ja, finns det platser som du tycker bättre om i Göteborg? 

 

Talare 1 [00:05:34]: Näej, ja, asså som sagt jag rör mig inte liksom så stort här i Göteborg så 

jag har inga liksom favoritplatser eller nånting som jag känner mig tryggare i eller så. 

 

Intervjuare 1 [00:05:46]: Nää, jag menar som, ja Liseberg har du väl vart på förstås. 

 

Talare 1 [00:05:50]: Aa, ja. 

 

Intervjuare 1 [00:05:51]: Ja, men finns det andra som Slottsskogen och? 

 

Talare 1 [00:05:54]: Hmm, jo men jag jag går inte på sånt jätteofta men ibland. 

 

Intervjuare 1 [00:05:59]: Ja, 

 

Talare 1 [00:06:01]: ...Till såna ställen... 

 

Intervjuare 1 [00:06:02]: Men när du åker in till stan varför är det då, är det för att...? 

 

Talare 1 [00:06:05]: Eeh, ibland, eeh, jag är intresserad av, ganska mycket intresserad av 

kläder så ibland går jag ute på stan och typ tittar på kläder, ibland kan det va' att jag vill bara 

liksom typ kolla på saker liksom. 

 

Intervjuare 1 [00:06:20]: Ja. Men men gör du det själv då eller ihop med nån? 

 

Talare 1 [00:06:25]: Nej, jag har alltid en förälder med mig. 
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Intervjuare 1 [00:06:26]: Ja, okej. Finns det andra delar i stan som du liksom har varit i så där 

som du inte gillade? 

 

Talare 1 [00:06:37]: Hmm, asså typ Nordstan, det verkar, det är lite bråkigt där och så. 

 

Intervjuare 1 [00:06:41]: Ja. 

 

Talare 1 [00:06:41]: Jag har vart där några gånger men har jag alltid med en förälder som 

sagt. 

 

Intervjuare 1 [00:06:46]: På vilket sätt var det bråkigt? 

 

Talare 1 [00:06:46]: Nej, men asså det är mycket folk, det känns lite otryggt liksom. 

 

Intervjuare 1 [00:06:51]: Ja. Okej, eehm, har du vart på Götaplatsen? Där uppe där 

Stadsteatern och Konstmuseet och det ligger. 

 

Talare 1 [00:07:03]: Ja, jag har vart där med skolan nån gång och själva också. 

 

Intervjuare 1 [00:07:10]: Jaha, var var ni då? 

 

Talare 1 [00:07:11]: Eeh, jag kommer inte riktigt ihåg... 

 

Intervjuare 1 [00:07:16]: Stora, stora biblioteket ligger ju där också. 

 

Talare 1 [00:07:19]: Ja, ja, ligger det typ en teater där eller nånting? 

 

Intervjuare 1 [00:07:21]: Ja, just det. 

 

Talare 1 [00:07:23]: Vi har vart ut på sån där teatrar med farmor och farfar och så. 

 

Intervjuare 1 [00:07:27]: Jaha, okej, ja, Järntorget? 

 

Talare 1 [00:07:30]: Järntorget? Jag vet inte riktigt. 

 

Intervjuare 1 [00:07:33]: Nej, för det är sån där plats som många, jag har intervjuat folk som 

pratar om den, en del tycker att det är en favoritplats och nå'ra tycker att det är bland den 

värsta platsen i stan så att det är väldigt olika. 

 

Talare 1 [00:07:46]: Jag har inte så där jättebra koll på just platser liksom. 

 

Intervjuare 1 [00:07:49]: Hmm, nej, nej. Hur trivs du i din stadsdel då? 

 

Talare 1 [00:07:54]: Jag trivs väldigt bra som sagt jag känner många, jag vet vem många är, 

jag känner mig trygg. 

 

Intervjuare 1 [00:08:00]: Ja. 
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Talare 1 [00:08:01]: Jag kan känner det mesta vägarna och så, det är inte jättestort men jag 

är liksom trygg och kan röra mig ganska bra. 

 

Intervjuare 1 [00:08:08]: Ja, okej. Och du går ut själv och leker och det är...? 

 

Talare 1 [00:08:12]: Ja, det kan jag göra, men då leker liksom inte så jättelångt bort, utan jag 

leker kanske nära. 

 

Intervjuare 1 [00:08:18]: Är det mycket trafik där? 

 

Talare 1 [00:08:20]: Det finns på ett ställe, så finns det ganska mycket trafik men annars 

alltså… 

 

Intervjuare 1 [00:08:27]: Så man behöver va' så rädd för bilar och sånt? 

 

Talare 1 [00:08:30]: Nej, inte jätte. Ibland kan det va' mycket trafik men. 

 

Intervjuare 1 [00:08:36]: Ja, så det är inte farligt på det sättet? 

 

Talare 1 [00:08:37]: Nej. 

 

Intervjuare 1 [00:08:38]: Nej. Känner du dig trygg där eller? 

 

Talare 1 [00:08:42]: Ja, som sagt jag känner dom mesta så jag vet liksom, jag har liksom ändå 

bott där väldigt länge så jag känner mig ganska trygg. 

 

Intervjuare 1 [00:08:50]: Ja, okej. Är det nånting nånstans liksom där du känner dig otrygg? 

Femman var lite jobbigt där, Nordstan och så men men... 

 

Talare 1 [00:08:59]: Ja, asså, som sagt jag är inte på så jättemånga ställen. 

 

Intervjuare 1 [00:09:03]: Nej. 

 

Talare 1 [00:09:03]: Jag rör mig mer på som små lekparker och fotbollsplaner. 

 

Intervjuare 1 [00:09:07]: Ja, okej. 

 

Talare 1 [00:09:08]: Utanför min lägenhet då lite så, så jag kan väl ingenting riktigt förutom i 

Nordstan som jag känner mig inte särskilt trygg. Jag har ofta med mig en vuxen när jag går 

lite längre bort. 

 

Intervjuare 1 [00:09:20]: Ja, men det är ju ganska vanligt, ju mindre man är desto mindre 

område rör man sig i som när man blir äldre så expanderar man sånt och så där att. Men du 

när.., du går ju i trean, du ska ju börja mellanstadiet. Är det samma skola du går eller är det 

nån annan? 
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Talare 1 [00:09:38]: Eeh, nej, jag ska byta till ESG, det är en engelsk skola som ligger bredvid 

Guldhedsskolan. 

 

Intervjuare 1 [00:09:44]: Som ligger? 

 

Talare 1 [00:09:45]: Bredvid Guldhedsskolan. 

 

Intervjuare 1 [00:09:46]: Ja, okej, så att du, du är ganska i närheten, det är inte så att du 

flyttar så långt. 

 

Talare 1 [00:09:50]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:09:50]: Ja. Eehm, finns det nånting annat sådär som du tycker är bra med 

Göteborg? 

 

Talare 1 [00:10:02]: Asså, det finns liksom inget som jag tycker liksom är speciellt bra med 

Göteborg som jag inte vet finns i andra städer. 

 

Intervjuare 1 [00:10:11]: Men, vad, om man tänker topp tre, vad är bäst? 

 

Talare 1 [00:10:15]: Hmmm, det...men jag vet inte riktigt. 

 

Intervjuare 1 [00:10:18]: Nej. 

 

Talare 1 [00:10:20]: För att, som sagt, jag liksom tänker inte så ofta, åh det här var ju bra, det 

här var ju dåligt och så. 

 

Intervjuare 1 [00:10:27]: Nej. 

 

Talare 1 [00:10:27]: Så jag liksom tänker inte på det så det är...jag vet inte riktigt. 

 

Intervjuare 1 [00:10:31]: Nej, många brukar ju prata om havet. 

 

Talare 1 [00:10:34]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:10:36]: Är det nånting som du tänker på? 

 

Talare 1 [00:10:37]: Eeh, typ asså på sommaren, jag är inte här, så jag badar inte. 

 

Intervjuare 1 [00:10:42]: Nej. 

 

Talare 1 [00:10:43]: Eller nånting. 

 

Intervjuare 1 [00:10:43]: Var är du nånstans då? 

 

Talare 1 [00:10:45]: Eeh, då är jag på mitt land, Ytterbodarna. 
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Intervjuare 1 [00:10:47]: Var ligger det? 

 

Talare 1 [00:10:49]: Brännö. 

 

Intervjuare 1 [00:10:50]: Jaha, okej. 

 

Talare 1 [00:10:51]: Hmm, så ja, det är såklart jättefint med vatten och så, att det finns 

mycket vatten och så. 

 

Intervjuare 1 [00:10:57]: Ja. 

 

Talare 1 [00:10:58]: Men men, så här ingenting liksom speciellt liksom jag tänker ååh nu är 

det här jättebra. 

 

Intervjuare 1 [00:11:02]: Ja, det är ju så självklart för dig som är född här. 

 

Talare 1 [00:11:05]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:11:06]: Jag vet jag har pratat med folk som har flyttat hit och dom tycker 

liksom nästan ännu mer om havet, att det är så fantastiskt när det är så där. Har du vart ute i 

skärgården, ute på öarna? 

 

Talare 1 [00:11:17]: Ööh, jag vet inte riktigt. 

 

Intervjuare 1 [00:11:19]: Nej. 

 

Talare 1 [00:11:19]: Jag kommer inte ihåg, i så fall var det nog ganska länge sen. 

 

Intervjuare 1 [00:11:22]: Nej. Vad är det som är dåligt med Göteborg då? 

 

Talare 1 [00:11:26]: Hmm, ja, om jag tänker efter ba' så där nu så jag kan typ hitta att grejen 

är att just nu att man bygger väldigt mycket. 

 

Intervjuare 1 [00:11:38]: Man bygger väldigt mycket. 

 

Talare 1 [00:11:39]: Man bygger väldigt mycket hus och det är, sen även på vissa delar av 

trafiken, väldigt mycket trafik på vissa ställen. Det är väl typ det jag kan komma på. 

 

Intervjuare 1 [00:11:51]: Ja, det är det som dom flesta har sagt, just detta att det är, både 

trafiken och det här att det byggs väldigt mycket men vad, hur tror du att det blir när det blir 

klart då? 

 

Talare 1 [00:12:01]: Hmm, det kommer säkert bli jättefint. 

 

Intervjuare 1 [00:12:03]: Ja. 

 

Talare 1 [00:12:03]: Men just nu för tillfället så, ja, man får ju stå ut med det. 
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Intervjuare 1 [00:12:07]: Ja. [skrattar 00:12:08] 

 

Talare 1 [00:12:09]: Det kommer säkert bli jättefint sen när det är klart. 

 

Intervjuare 1 [00:12:09]: Ska ju till och med bli en ny bro över till Hisingen. 

 

Talare 1 [00:12:12]: Hmm, precis. 

 

Intervjuare 1 [00:12:13]: Hmm, ja. Vad tänker du kring det att man ska bygga fler jättehöga 

hus? 

 

Talare 1 [00:12:18]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:12:19]: Vad tycker du om det? 

 

Talare 1 [00:12:20]: Asså, ja, man förstår ju att det behövs, det kommer mycket flyttningar 

här till Sverige och Stockholm och såna här städer här i Sverige så man måste ju utöka, man 

måste ha mer, hus och sånt, lägenheter. 

 

Intervjuare 1 [00:12:36]: Ja. 

 

Talare 1 [00:12:37]: Men, ja, jag tycker det, jag tycker att det är bra å men det kan va' rätt 

jobbigt ibland, det är liksom stora byggställningar och det är mycket ljud och.. 

 

Intervjuare 1 [00:12:49]: Ja, men det här med, för att det finns ju dom som tycker att det är 

"gôrfräckt" med så höga hus och andra tycker att nej, vi ska inte ha några skyskrapor, det ska 

va' mer låga hus, sådär. Har du tänkt nånting på det? 

 

Talare 1 [00:13:02]: Jag tycker det är ganska coolt med såhär höga hus. 

 

Intervjuare 1 [00:13:06]: Ja. 

 

Talare 1 [00:13:06]: Jag tycker, asså, ja, jag är inte den som kanske är så jätteintresserad av 

hus just men jag tycker att det är fräckt när det blir klart. 

 

Intervjuare 1 [00:13:16]: Ja, det känns ju lite grann som Göteborg håller på och bli en 

storstad. Är det nånting du har tänkt på? 

 

Talare 1 [00:13:22]: Hmm, ingenting jag riktigt har tänkt på, och jag är, man märker ju att det 

byggs väldigt mycket för det höll på och bli större, eller inte större så men asså det blir mer 

folk och ja, liksom en större stad. 

 

Intervjuare 1 [00:13:38]: Ja, precis. 

 

Talare 1 [00:13:38]: Man märker ju det, ingenting som jag tänkt på liksom att det ska bli 

jättestort. 
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Intervjuare 1 [00:13:43]: Nä, men en del tycker ju att det är jättebra, andra tycker liksom nej, 

Göteborg ska inte bli sån stor stad, utan det ska va' som det va'. En del vill inte förändra och 

en del vill verkligen så där. Och det är ju du som ska leva här sen eller tänker du stanna i 

Göteborg eller vad, har du några idéer om att flytta eller vad tänker du? 

 

Talare 1 [00:14:01]: Asså, nu när jag är barn så flyttar jag ju inte men sen jag har ju drömmar 

om att bli fotbollsproffs så då så antagligen får man flytta då om ska spela i dom större 

klubbarna eller så. 

 

Intervjuare 1 [00:14:11]: Ahaa, okej. Är det nåt speciellt lag du tänker på? 

 

Talare 1 [00:14:16]: Näej, nånstans i England. 

 

Intervjuare 1 [00:14:19]: I England. Har du nåt favoritlag? 

 

Talare 1 [00:14:22]: Manchester. 

 

Intervjuare 1 [00:14:24]: Manchester? 

 

Talare 1 [00:14:24]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:14:26]: Är det två va, Manch… United och? 

 

Talare 1 [00:14:30]: Mancity, Manchester City. 

 

Intervjuare 1 [00:14:31]: Ja, okej. Har du vart på Ullevi nån gång och sett såna 

fotbollsmatcher? 

 

Talare 1 [00:14:36]: Eeh, ja, eeh, jag och min pappa gick på väldigt mycket IFK-matcher. 

 

Intervjuare 1 [00:14:42]: IFK-matcher, okej. 

 

Talare 1 [00:14:43]: Det var två som vi såg typ, jag tänkte börja gå fler matcher men ja. 

 

Intervjuare 1 [00:14:50]: Var du när nu när det blev sånt bråk när dom slängde in massa 

fyrverkerier och grejer? 

 

Talare 1 [00:14:55]: Näej, jag har inte vart där på ganska länge. 

 

Intervjuare 1 [00:14:57]: Nej, fick ju avbryta den matchen, har du hört talas om det? 

 

Talare 1 [00:15:01]: Nej faktiskt inte... 

 

Intervjuare 1 [00:15:02]: Det var derby mellan GAIS och IFK. 

 

Talare 1 [00:15:03]: Ja, jag visste att dom skulle spela, vi hade tänkt gå och titta men vi 
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glömde... 

 

Intervjuare 1 [00:15:07]: Ni hade tänkt gå? 

 

Talare 1 [00:15:08]: Ja, vi hade det. 

 

Intervjuare 1 [00:15:09]: Dom fick ju avbryta den för dom slängde ju in massa smällare och 

grejer och så jag tror att det slutade med att GAIS vann på walk over. 

 

Talare 1 [00:15:16]: Hmm, GAIS vann. 

 

Intervjuare 1 [00:15:17]: Varför då? 

 

Talare 1 [00:15:20]: Jag tror det var, var det inte nånting att typ så här att det var IFK, 

eftersom det var IFKs hemmaplan eller nånting så blev dom automatiskt typ så här så blev 

det segern till GAIS automatiskt. 

 

Intervjuare 1 [00:15:29]: Ahaa, ja. Det är mycket bråk där omkring fotbollen, såna här ligor 

eller firmor heter det som håller på, är det nånting som du och dina kompisar snackat om? 

 

Talare 1 [00:15:42]: Vi snackar inte jättemycket om det. Nej, asså , jag pratar inte så mycket 

om sånt. 

 

Intervjuare 1 [00:15:47]: Nej. 

 

Talare 1 [00:15:48]: Som sagt jag vet, jag har inte haft koll, så bra koll senaste så. 

 

Intervjuare 1 [00:15:56]: Det känns ju på något vis som att det inte handlar om egentligen 

fotboll utan det är nånting annat. 

 

Talare 1 [00:16:00]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:16:01]: Ja. Det pratas ju också mycket om att, mycket våld i Göteborg, folk 

skjuter på varandra och sånt där och gängen och MC:n och sånt. Är det nånting som du har 

märkt av på nåt sätt? 

 

Talare 1 [00:16:14]: Näej, jag tänker aldrig på sånt, jag tänker bara det är slöseri med tid och 

tänka på sånt, man får upp dåliga tankar och... 

 

Intervjuare 1 [00:16:25]: Ja, är det nånting du är rädd för? 

 

Talare 1 [00:16:29]: Nej, men det skulle kunna va' såna här gängrelaterade personer som 

liksom just, jag tror inte det är riktigt så just i Guldheden, området är så litet. 

 

Intervjuare 1 [00:16:41]: Ja. 

 

Talare 1 [00:16:42]: Och det inte finns så mycket såna här gängrelaterade personer just här i 
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Guldheden så tror jag, jag tänker inte så mycket på det men kan ju ändå va' nånting man kan 

oroa sig för ändå. 

 

Intervjuare 1 [00:16:53]: Ja, men jag tänker att det finns ju också ungdomsgäng, det behöver 

inte va' kriminella och sånt men som taskiga typer så, finns det nåt där du bor? 

 

Talare 1 [00:17:03]: Men asså på min skola, vi har ju från tre till nie. 

 

Intervjuare 1 [00:17:06]: Ja. 

 

Talare 1 [00:17:07]: Det kan väl va, det är väldigt blandat där, asså, jag skulle inte kalla dom 

asså, gäng och gäng men asså, du vet så här, folk som inte är så sjyssta, folk som gör saker 

som dom inte borde göra, så här röker i min ålder. 

 

Intervjuare 1 [00:17:23]: Ja. Är det stökigt på skolgården? 

 

Talare 1 [00:17:25]: Hmm, vi har inte samma raster som högstadiet som dom flesta såna här 

bråkiga killarna går i. 

 

Intervjuare 1 [00:17:33]: Ja. 

 

Talare 1 [00:17:34]: Så jag vet inte riktigt men på vår skola har högstadiet typ så här 

avdelning som ibland vi måste gå förbi för att komma till vårat klassrum och där kan det va' 

ganska stökigt. 

 

Intervjuare 1 [00:17:46]: Ja, okej. Vad gör du då? 

 

Talare 1 [00:17:48]: Jag bara går förbi. 

 

Intervjuare 1 [00:17:51]: Ja. Är det, förekommer det mobbing och sånt där på skolan? Vet du 

nåt om det? 

 

Talare 1 [00:17:59]: Inte vad jag vet, inte mot nån av mina kompisar, inte nån i min klass eller 

nånting. 

 

Intervjuare 1 [00:18:03]: Nej. 

 

Talare 1 [00:18:04]: Eehm, det är klart det kan ju hända utanför, men inte, ingenting som jag 

sett. 

 

Intervjuare 1 [00:18:11]: Nej. Vad tycker du om och gå i skolan då? 

 

Talare 1 [00:18:14]: Ja, som sagt jag ska byta skola för att det har vart ganska rörigt. 

 

Intervjuare 1 [00:18:20]: Du ska byta skola för att? 

 

Talare 1 [00:18:21]: Det har vart ganska rörigt i våran klass. 
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Intervjuare 1 [00:18:24]: Ja. 

 

Talare 1 [00:18:24]: Öhm, men asså jag tycker, jag tycker om skolan vanligtvis men just här i 

trean så det blev lite liksom, när det är stökigt man blir inte liksom motiverad till och gå till 

skolan och lära sig nytt. 

 

Intervjuare 1 [00:18:37]: Ja, okej. Men vad händer med klassen då eller är det bara du som 

ska byta? 

 

Talare 1 [00:18:42]: Nä, det är ganska många mera. 

 

Intervjuare 1 [00:18:44]: Jaha, ja. Har det liksom varit otryggt då eller har det varit liksom? 

 

Talare 1 [00:18:51]: Nä, men asså stökiga, inte så här folk som är elaka utan mera stökiga 

personer. 

 

Intervjuare 1 [00:18:57]: Ja. 

 

Talare 1 [00:18:58]: Som liksom inte följer lektionsplaneringen och liksom. 

 

Intervjuare 1 [00:19:01]: Så det har varit svårt att koncentrera sig så där eller då? 

 

Talare 1 [00:19:04]: Hmm, precis. 

 

Intervjuare 1 [00:19:05]: Vad gillar du för ämnen annars då? 

 

Talare 1 [00:19:08]: Jag gillar, som sagt jag gillar fotboll så ja, mitt favoritämne i skolan är 

idrott. 

 

Intervjuare 1 [00:19:14]: Ja, det är idrott, ja. 

 

Talare 1 [00:19:18]: Sen gillar jag, vad mer gillar jag, jag gillar matte. 

 

Intervjuare 1 [00:19:21]: Jaha. 

 

Talare 1 [00:19:21]: Jag gillar ganska många, dom flesta ämnen, ja kanske mest matte, idrott, 

slöjd... 

 

Intervjuare 1 [00:19:31]: Okej. 

 

Talare 1 [00:19:32]: ...tycker jag är helt okej. 

 

Intervjuare 1 [00:19:34]: Ja. 

 

Talare 1 [00:19:35]: Hmm, ja. 
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Intervjuare 1 [00:19:38]: Vad gör ni i slöjden, är det både träslöjd och syslöjd eller? 

 

Talare 1 [00:19:41]: Vi hade träslöjd, jag tycker själv att träslöjd är lite roligare än syslöjd. 

 

Intervjuare 1 [00:19:45]: Ja. 

 

Talare 1 [00:19:46]: Vi har syslöjd nu när vi hade träslöjd förra terminen. Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:19:52]: Hmm, okej. Om du tänker, du hade ju drömmar om att bli proffs, är 

det nånting annat om du inte skulle bli fotbollsproffs, är det nånting annat du kan tänka dig 

jobba med? 

 

Talare 1 [00:20:05]: Asså, grejen är jag vill ju helst få en utbildning först innan jag börjar 

liksom med fotbollen, satsa 100 procent på fotbollen så vill jag få en utbildning ifall det inte 

går som jag tänkt. 

 

Intervjuare 1 [00:20:22]: Ja, har du nån aning om vilken utbildning du skulle välja då? 

 

Talare 1 [00:20:26]: Hmm, näej, jag har inte hunnit tänka på det så som sagt jag går bara i 

trean så. 

 

Intervjuare 1 [00:20:29]: Ja, precis, nä du har ju tiden på dig, det är ingen brådska så där. 

Men ibland är det så där, ja, jag ska bli pilot eller jag ska bli brandman eller läkare är det 

många som har bestämt sig för väldigt tidigt att dom vill bli så där, sen kan man ändra sig så 

där. 

 

Talare 1 [00:20:44]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:20:45]: Är det nånting annat du drömmer om eller längtar efter? 

 

Talare 1 [00:20:48]: Näej, ingenting speciellt liksom. 

 

Intervjuare 1 [00:20:51]: Nej. 

 

Talare 1 [00:20:54]: Jag har det ganska bra. 

 

Intervjuare 1 [00:20:55]: Ja, du har det ganska bra. 

 

Talare 1 [00:20:55]: Jag har liksom ingenting speciellt. 

 

Intervjuare 1 [00:20:58]: Nej. Vad gör du då på fritiden när du inte går i skolan eller spelar 

fotboll? 

 

Talare 1 [00:21:04]: Eh, men jag som sagt jag hänger med kompisar. 

 

Intervjuare 1 [00:21:08]: Ja, vad gör ni då? 
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Talare 1 [00:21:09]: Vi kan leka, vi kan, det är inte ofta vi går hem till varandra men vi typ så 

här leker oftast. 

 

Intervjuare 1 [00:21:17]: Ja, vad leker ni då? 

 

Talare 1 [00:21:19]: Hmm, det kan va' jage, vi kan ba' gå runt och snacka, det kan va', ja det 

kan va' mycket saker. 

 

Intervjuare 1 [00:21:26]: Ja, var är ni nånstans när ni leker? Jage behöver man nästan va' 

utomhus va? 

 

Talare 1 [00:21:31]: Jaja, vi är oftast utomhus, men vi rör oss på liksom, rör oss ganska, mina 

komp… jag, vi har tur så, mina kompisar dom bor väldigt väldigt nära mig så att typ huset 

mitt emot och samma hus och sånt. Men så vi rör oss liksom, inte liksom väldigt litet. 

 

Intervjuare 1 [00:21:54]: Okej, ja. Men är det både tjejer och killar eller? 

 

Talare 1 [00:21:57]: Förut så var det mest killar men vi, det är tjejer också och killar också är 

det. 

 

Intervjuare 1 [00:22:04]: Ja, som när ni leker jage och så där. 

 

Talare 1 [00:22:08]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:22:09]: Ja, det verkar ju, det är flera som har sagt det, när jag har frågat, att 

dom leker jage, och det gjorde även jag när jag var liten också så det verkar som att det är. 

Har ni några varianter, specialvarianter av jage? 

 

Talare 1 [00:22:20]: Näej, inga asså, vi har ju liksom jage men vi leker oftast liksom vanlig 

jage om vi ska. 

 

Intervjuare 1 [00:22:29]: Det var en tjej som berätta om sandjage, dom hade nån plan där 

det var sand och gräs och då fick man bara va' på sanden, kan man inte bli tagen sådär. Man 

hittar på egna varianter sådär. Ja, vad är det roligaste du vet att göra då? 

 

Talare 1 [00:22:44]: Hmm, det kan nog va' och spela fotboll eller leka med kompisar. 

 

Intervjuare 1 [00:22:49]: Ja, vad är det tråkigaste? 

 

Talare 1 [00:22:53]: Jag har väl ingenting som är speciellt tråkigt, för det jag menar är, jag gör 

ju det som jag oftast tycker är roligt. 

 

Intervjuare 1 [00:23:02]: Ja, okej. Ser du mycket på TV? 

 

Talare 1 [00:23:05]: Eh, ja, ganska ofta. 

 

Intervjuare 1 [00:23:07]: Är det liksom vanlig TV eller är det play eller är det på datorn eller? 
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Talare 1 [00:23:11]: Det är blandat, ibland är det Youtube, ibland TV4, det kan va' SVT.play 

och det kan va' Netflix, kan kolla på filmer och sånt. Ja, det är blandat. 

 

Intervjuare 1 [00:23:21]: Ja. Spelar du mycket TV-spel och dataspel? 

 

Talare 1 [00:23:23]: Eh, ja, lite, eller ganska mycket. 

 

Intervjuare 1 [00:23:27]: Ja, är du själv eller tillsammans med andra då? 

 

Talare 1 [00:23:30]: Tillsammans med andra. 

 

Intervjuare 1 [00:23:32]: Ja, det är ofta på engelska. 

 

Talare 1 [00:23:35]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:23:35]: Förstår du nånting då? 

 

Talare 1 [00:23:38]: Grejen är jag har mina spel, det är på engelska men asså det är inte 

liksom prat, dom som jag pratar med pratar svenska. 

 

Intervjuare 1 [00:23:46]: Ja, okej. 

 

Talare 1 [00:23:47]: För jag, man lär sig vad man ska trycka på så det är liksom, man, det är 

inga problem så. 

 

Intervjuare 1 [00:23:53]: Nej, nej, för det var nån kille som sa det att han har lärt sig mycket 

engelska av just att spela TV-spel för att kunna, man måste förstå, klart det beror på vad det 

är för spel, men han måste förstå vad dom säger för att kunna göra... Eh, känner du dig som 

en göteborgare? 

 

Talare 1 [00:24:12]: Hmm, på sätt och vis, jag har ju ändå bott i Göteborg i hela mitt liv så på 

det sättet men ja, nästan kanske, jag har aldrig bott i nån annan stad än Göteborg. 

 

Intervjuare 1 [00:24:25]: Vad är en göteborgare tycker du? 

 

Talare 1 [00:24:29]: Jag skulle nog säga att det är då en, en, hm, person som har hela tiden 

bott i Göteborg. 

 

Intervjuare 1 [00:24:40]: Ja, okej. 

 

Talare 1 [00:24:40]: Inte liksom, ja, det är väl den enda tanken kommer på nu, en som är en 

riktigt göteborgare bor i Göteborg liksom, inte liksom har flyttat hit för en månad sen och 

kallar sig göteborgare utan den får bo där. 

 

Intervjuare 1 [00:24:57]: Hur, hur… går det att beskriva en göteborgare då, finns det nånting 

som är speciellt med göteborgare? 
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Talare 1 [00:25:04]: Hmm, jag vet inte riktigt, asså, trevliga personer, man kan liksom, 

[harklar sig 00:25:13] ingen sån där som, inte ofta så där folk som typ så här, om man säger 

hej till nån bara för att säga hej. 

 

Intervjuare 1 [00:25:22]: Ja. 

 

Talare 1 [00:25:22]: Och så går den bara förbi utan och säga nånting utan man svarar hej. 

 

Intervjuare 1 [00:25:29]: Ja, det där är faktiskt också nånting som väldigt många har sagt, 

både barn och vuxna och även gamla människor, så har sagt just att människor är trevliga i 

Göteborg, att Göteborg är en trevlig stad. 

 

Talare 1 [00:25:41]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:25:44]: Ja, det är både såna som är födda här och såna som har flyttat hit 

då. 

 

Talare 1 [00:25:47]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:25:48]: Har du vart i nå'ra andra städer som du kan jämföra med? 

 

Talare 1 [00:25:50]: Jag har vart i Stockholm och hälsat på mina kusiner. 

 

Intervjuare 1 [00:25:55]: Ah, okej du har kusiner i Stockholm? 

 

Talare 1 [00:25:56]: Ja, precis. Och mormor och morfar bor också i Stockholm. 

 

Intervjuare 1 [00:25:59]: Dom bor också i Stockholm. 

 

Talare 1 [00:26:00]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:26:00]: Vad tyckte du om Stockholm då? 

 

Talare 1 [00:26:01]: Men asså, jag har vart där fyra-fem gånger. 

 

Intervjuare 1 [00:26:07]: Ja. 

 

Talare 1 [00:26:07]: Då har jag vart där på ett lov typ så här. 

 

Intervjuare 1 [00:26:11]: Det är klart då du åker och hälsar på släktingar är lite annorlunda 

då. 

 

Talare 1 [00:26:12]: Hmm, typ en vecka varje gång. 

 

Intervjuare 1 [00:26:16]: Ja. 
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Talare 1 [00:26:16]: Så jag har inte varit där så där jättemycket, men som sagt, jag är liksom, 

inte här i Göteborg heller att jag går runt och säger hej till varenda person men jag gör inte 

det i Stockholm heller så jag har aldrig, jag vet inte riktigt men om man får typ så här, man 

får typ så här höra av min kusin att det kan va liksom, man får väl lita på, det ens kusin och 

släktingar säger. 

 

Intervjuare 1 [00:26:44]: Ja, vad tycker kusinerna när dom kommer till Göteborg? 

 

Talare 1 [00:26:47]: Dom tycker att det är, grejen är mina kusiner på mammas sida, pappas 

sida bor här. 

 

Intervjuare 1 [00:26:54]: Ja. 

 

Talare 1 [00:26:55]: I Lindome men på mammas sida dom tycker att det är bra, men dom har 

inte vart här typ så där. 

 

Intervjuare 1 [00:27:02]: Nej. 

 

Talare 1 [00:27:04]: Fem, sex år, väldigt länge sen dom var där. 

 

Intervjuare 1 [00:27:07]: Ja, för det är många som säger att, ja dom tycker att Liseberg är så 

fint. 

 

Talare 1 [00:27:13]: Vad heter det varje år på sommaren då åker vi till Liseberg och då har 

dom tyckt att det är jättekul. 

 

Intervjuare 1 [00:27:17]: Ja, okej. Har du vart i Stockholm, så har dom ju nåt liknande som 

heter Gröna Lund, har du vart där? 

 

Talare 1 [00:27:22]: Jag har aldrig varit där, jag har sett det, alltså jag har sett Gröna Lund. 

 

Intervjuare 1 [00:27:25]: Ja. 

 

Talare 1 [00:27:26]: Men jag har aldrig varit på Gröna Lund, jag har vart på Skansen, har jag 

vart. 

 

Intervjuare 1 [00:27:29]: Ja, okej, för en sak som Liseberg, att det liksom är mer park, det är 

mer grönt, mer blommor liksom, alltså finare, sen vet jag inte om det är häftigare 

attraktioner och så men det är, Gröna Lund är mer, som jag kommer ihåg i alla fall, asfalt och 

liksom, lite sånt där som folk brukar säga också att Liseberg är en sån vacker park också. 

 

Talare 1 [00:27:53]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:27:53]: Hmm, är det andra så där, när vi pratar parker eller, har du vart 

mycket i Slottsskogen? 

 

Talare 1 [00:28:03]: Det var ett tag sen jag var där men jag har varit där många gånger med 
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min farmor och farfar. 

 

Intervjuare 1 [00:28:08]: Ja, har du vart på Plikta? 

 

Talare 1 [00:28:10]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:28:11]: Vad tycker du om det då? 

 

Talare 1 [00:28:12]: Hmm, det är roligt. Jag har inte som sagt jätteofta, mest på helgen, jag 

har inte vart där på sådär lång tid. När jag väl har varit där så har jag tyckt att det har varit 

kul. 

 

Intervjuare 1 [00:28:25]: Har du vart där sen dom byggde dom stora rutschkanan som man 

åker som i ett rör...? 

 

Talare 1 [00:28:32]: Ja, då har jag varit där men det var väl typ ett år sen. 

 

Intervjuare 1 [00:28:34]: Ja, den är ju fräck. 

 

Talare 1 [00:28:35]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:28:36]: Om man pratar om Göteborg som stad så är det många som pratar 

om, vet du vad segregerad är? 

 

Talare 1 [00:28:45]: Nej. 

 

Intervjuare 1 [00:28:46]: Segregerad är att det är uppdelat, så i vissa områden utav stan så 

bor det vissa människor och i andra områden bor det andra människor och så. Och det 

handlar ju både om var man kommer ifrån men också pengar och sånt, va. Och så är det 

väldigt att man lever för sig, man liksom träffas inte. Har du tänkt på det överhuvudtaget? 

Asså, du är ju mest i din stadsdel ändå eftersom du är ett barn men? 

 

Talare 1 [00:29:08]: Men typ så här min storasyster, hon åker inte så väldigt mycket, hon ska 

åka till sina kompisar och hon har kompisar som bor ganska långt bort, typ. Man har fått följa 

med henne nån gång typ och då så har man sett dom här stora villorna och sen i nåt annat så 

är det små radhus, ja, det finns, ja det är uppdelat. Det kanske om man tänker efter skulle se 

lite konstigt ut med liksom en jättefin villa och sen ett jättelitet radhus. Men, jag jag skulle 

väl säga att det finns. 

 

Intervjuare 1 [00:29:46]: Ja, jag tror att en del utav det här när man bygger nytt nu så 

försöker man blanda lite mer så att det inte är så uppdelat så där. 

 

Talare 1 [00:29:54]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:29:56]: Hmm,  jaa du, är det nånting så där som är, i ditt liv som du har vart 

med om som är nånting speciellt som du skulle vilja berätta om? Nånting som du har vart 

med om eller som har gjort att du har blivit väldigt ledsen eller väldigt glad eller väldigt 
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överraskad eller nånting speciellt? 

 

Talare 1 [00:30:28]: Asså, ingenting, det händer säkert nånting, händer nånting spännande, 

nånting utöver det vanliga händer säkert alla personer men asså om jag tänker efter så har 

det inte hänt nånting liksom speciellt för mig. 

 

Intervjuare 1 [00:30:43]: Inget speciellt som du kommer ihåg? 

 

Talare 1 [00:30:44]: Näej, jag är tio år så jag det, den spännande saken kan komma när som 

helst. 

 

Intervjuare 1 [00:30:51]: Ja. ja, men det låter ju som att du är ganska nöjd med ditt liv? 

 

Talare 1 [00:30:58]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:30:59]: Är det nånting du skulle ändra, om du fick bestämma helt? Vad 

skulle du ändra på då? 

 

Talare 1 [00:31:03]: Eeh, det är svårt, jag har ingenting speciellt som jag skulle vilja ändra. 

 

Intervjuare 1 [00:31:13]: Nej. 

 

Talare 1 [00:31:14]: Som sagt jag är väldigt nöjd med hur jag lever. 

 

Intervjuare 1 [00:31:16]: Ja, okej. 

 

Talare 1 [00:31:16]: Var jag lever, vad jag har för personer omkring mig och så, så jag skulle 

nästan inte… just för tillfället så kan jag inte hitta på nåt, liksom nånting som jag vill förändra. 

 

Intervjuare 1 [00:31:29]: Är det nån grej eller nånting sådär som du hemskt gärna skulle vilja 

ha, nånting du sparar till eller drömmer om? 

 

Talare 1 [00:31:35]: Jag sparar pengar men jag sparar inte till nånting, som sagt jag drömmer 

om att bli fotbollsproffs. 

 

Intervjuare 1 [00:31:46]: Ja, just det ja [skrattar lite 00:31:46] 

 

Talare 1 [00:31:47]: Men alltså inte riktigt, jag sparar inte till nånting. 

 

Intervjuare 1 [00:31:51]: Nej, men det är inte så att du går och längtar, tänker om jag hade 

den där grejen eller så här? 

 

Talare 1 [00:31:57]: Hmm, asså, det skulle va' nåt klädesplagg kanske. 

 

Intervjuare 1 [00:32:02]: Ja, är det viktigt med kläder? 

 

Talare 1 [00:32:04]: Asså, jag skulle inte säga att det är, klart att det är viktigt men, det är 
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inte så viktigt men jag tänker att det är roligt att kolla på kläder. 

 

Intervjuare 1 [00:32:17]: Ja. 

 

Talare 1 [00:32:17]: Och köpa nya kläder och kolla på kläder och så. 

 

Intervjuare 1 [00:32:22]: Är det nånting som ni snackar om du och dina kompisar? 

 

Talare 1 [00:32:25]: Hmm, inte jä.. ibland. 

 

Intervjuare 1 [00:32:29]: Hmm, kan man ha på sig vad som helst eller blir man retad om man 

liksom är för töntig eller? 

 

Talare 1 [00:32:34]: Ja, alltså jag har haft på mig, jag liksom sticker inte ut direkt, utan jag 

klär mig ganska liksom vanligt så jag vet inte riktigt hur det är, som dom flesta i min klass. 

 

Intervjuare 1 [00:32:47]: Dom flesta klär sig ganska vanligt? 

 

Talare 1 [00:32:48]: Hmm, så jag vet inte riktigt. 

 

Intervjuare 1 [00:32:52]: Ja, hmm… Har du tänkt nånting på framtiden, inte bara din framtid, 

utan överhuvudtaget? 

 

Talare 1 [00:33:07]: Asså, här i Göteborg? 

 

Intervjuare 1 [00:33:09]: Nja, eller, i Göteborg eller Sverige eller? 

 

Talare 1 [00:33:13]: Hmm, det enda som jag har tänkt på liksom det är Sveriges eller 

Göteborgs framtid, det är väl miljön och så, det är mycket skräp och det är mycket sånt. Eeh, 

hmm, annars har jag inte tänkt på det jättemycket, vi pratar om det för det är mycket skräp 

som slängs och det är, det förstör naturen. 

 

Intervjuare 1 [00:33:33]: Ja, vad tänker du kring miljöförstörelse och sånt där? 

 

Talare 1 [00:33:37]: Jag tycker att det är jättedåligt men folk som försöker liksom göra det 

lite bättre det är jättebra men ja, det måste göras en ändring för det kommer ju inte sluta 

bra annars tror jag. 

 

Intervjuare 1 [00:33:51]: Ja, vad tror du då, hur tror du att det kommer att gå? 

 

Talare 1 [00:33:54]: Jag tror att, att nån sån här förening om det är FN eller vad det är som 

kommer liksom att säga nånting, som det, liksom nån kommer att göra nånting så kommer 

det att bli jättestort och sen så kommer liksom hela, allt ska bort. 

 

Intervjuare 1 [00:34:12]: Ja, det kommer bli bra tror du? 

 

Talare 1 [00:34:12]: Hmm, det kommer sluta bra. 



24 
GSMArkiv:190012:94  Intervju för projektet Göteborg berättar, Göteborgs Stadsmuseum. Intervjuperson nr 94: Hugo Numlér 

 

Intervjuare 1 [00:34:14]: Ja, en del är ju väldigt oroliga. 

 

Talare 1 [00:34:16]: Hmm, man är nog orolig men jag tror att det kommer att lösa sig ändå. 

 

Intervjuare 1 [00:34:20]: Du tror att det kommer att lösa sig? 

 

Talare 1 [00:34:21]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:34:22]: Det är ingenting som du är rädd för? 

 

Talare 1 [00:34:25]: Ibland kan man ju oroa sig, om man typ går och ser liksom det ligger 

tidningar slängda, det ligger mat slängd, det ligger papper, plast och så där. Men asså jag tror 

att det kommer att sluta bra, så jag är väl inte jätteorolig men ibland, man bara tittar och så 

ser man massa skräp då kan man va lite liksom... 

 

Intervjuare 1 [00:34:45]: Det har ju vart en del prat nu om att det är väldigt mycket plast som 

hamnar i havet. 

 

Talare 1 [00:34:49]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:34:50]: Som flyter runt så där, ja. 

 

Talare 1 [00:34:52]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:34:56]: Ja, men det är väl kanske att man både att man måste hitta 

lösningar på det som är och sen att människor måste på nåt vis förstå att man inte ska slänga 

i havet. Vad tänker du på, med återvinning och sånt där, att man tar hand om det gamla och 

använder det igen? 

 

Talare 1 [00:35:13]: Hmm, vad heter det, jag och mina syskon, vi brukar gå till återvinningen 

och slänga sakerna och pappersåtervinning och sånt. 

 

Intervjuare 1 [00:35:22]: Ja. 

 

Talare 1 [00:35:23]: Men jag tycker att det är viktigt för att det går åt så mycket, folk som 

väljer i stället för att, liksom för att kunna göra nytt så köper man nytt, man köper nytt, man 

köper nytt, samma sak som att istället för att köpa nya kläder, om du får ett syskon så köper 

man nya kläder, är det mycket bättre att ärva man sparar liksom jättemycket pengar på det. 

 

Intervjuare 1 [00:35:47]: Är det nånting som är okej att man har kläder som ens syskon har 

haft och så? 

 

Talare 1 [00:35:52]: För mig är det okej. 

 

Intervjuare 1 [00:35:54]: Och bland dina kompisar då? 
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Talare 1 [00:35:57]: Vad menar du? 

 

Intervjuare 1 [00:35:58]: Alltså är det nånting så där du vet, när jag var liten kunde det var 

nån som kunde bli retad så där för att "vilka fula kläder du har, har du fått dom av din syrra 

eller” så där. 

 

Talare 1 [00:36:05]: Aha, nej, ingen som blir retad för det eller nånting, nej, sen vet jag inte 

om vilka som får kläder av vilka, om dom är köpta eller om dom är begagnade eller om dom 

är från syskon. 

 

Intervjuare 1 [00:36:18]: Ja, okej. 

 

Talare 1 [00:36:18]: Jag bryr mig inte liksom så jättemycket om var kläderna är ifrån. 

 

Intervjuare 1 [00:36:23]: Nej. 

 

Talare 1 [00:36:24]: Men jag tror inte nån blir retad i alla fall. 

 

Intervjuare 1 [00:36:28]: Nej, för att jag tror att det har blivit en större medvetenhet kring 

det. När jag var liten så, det var knappt att man kunde köpa begagnade kläder, det fanns 

liksom inte insamling och sånt där och soporna dom slängde man bara, det var ingen 

sortering eller att man tog vara på eller nånting sånt där. 

 

Talare 1 [00:36:43]: Nej. 

 

Intervjuare 1 [00:36:44]: Det är väl en ökad medvetenhet. Pratar ni mycket om såna där 

grejer i skolan? 

 

Talare 1 [00:36:50]: Eh, hur man… vad? 

 

Intervjuare 1 [00:36:54]: Ja, men miljön och hur man liksom, sopsortering och… 

 

Talare 1 [00:36:59]: Ja, hmm, varje år så gör vi en sån här grej man, får plocka upp skräp. 

 

Intervjuare 1 [00:37:06]: Okej. Vart, var då nånstans? 

 

Talare 1 [00:37:07]: Eeh, asså, runt i närheten av skolan. 

 

Intervjuare 1 [00:37:10]: Ja. Ni går, finns det nån skog där i närheten då eller? 

 

Talare 1 [00:37:14]: Vad då? 

 

Intervjuare 1 [00:37:15]: Nån skog eller grönområde? 

 

Talare 1 [00:37:17]: Näej, ja, asså, ja skulle jag väl säga, lite men inte så där jättemycket. 

 

Intervjuare 1 [00:37:24]: Men jag menar ni går dit och plockar skräp då? 
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Talare 1 [00:37:26]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:37:27]: Hittar ni mycket? 

 

Talare 1 [00:37:29]: Ganska mycket. 

 

Intervjuare 1 [00:37:30]: Ja, så var det faktiskt när jag var liten också, vi gick ut i skogen där 

och väldigt mycket skräp fanns det, man släpade hem, man blir förvånad över att det var så 

mycket skräp, faktiskt var det. 

 

Talare 1 [00:37:42]: Hmm. 

 

Intervjuare 1 [00:37:44]: Jaha, är det nånting så där som du skulle vilja säga, jag ska bara 

kolla tiden här så vi inte håller på för länge, är det nånting som du skulle vilja säga mer, vi har 

ju pratat om det mesta som jag har här på min lista. 

 

Talare 1 [00:38:01]: Hmm, nej, det finns ingenting liksom direkt som jag kommer på nu, inget 

speciellt eller nåt. 

 

Intervjuare 1 [00:38:07]: Om man tänker på vardagarna så går du ju i skolan och så är du 

med kompisar och leker och spelar fotboll. Helgerna då, gör du nåt speciellt på helgerna? 

 

Talare 1 [00:38:18]: Jag brukar liksom va', jag brukar liksom bli väldigt trött efter en vecka i 

skolan så jag är oftast hemma och tar det lugnt. 

 

Intervjuare 1 [00:38:29]: Ja. 

 

Talare 1 [00:38:30]: Hmm, ibland kan det var typ att jag vill gå och göra nånting, kan va' att 

jag vill gå på nåt, gå på Lek och buslandet, att jag vill gå och klippa mig eller. Men oftast så är 

jag väl hemma och tar det lugnt. 

 

Intervjuare 1 [00:38:47]: Ja, okej, men ja, jag tycker väl att det känns ganska så bra, jag har 

frågat det mesta jag hade tänkt och… Är det nånting du vill säga om människorna lyssnar på 

det här om hundra år, är det nånting du vill säga till dom då? 

 

Talare 1 [00:39:08]: Inget speciellt. 

 

Intervjuare 1 [00:39:10]: Nej. En hälsning till framtiden? [båda skrattar lite 00:39:15] Okej, 

men då så, då säger jag tack så mycket. 

 

Talare 1 [00:39:19]: Hmm, ja. 

 

Intervjuare 1 [00:39:19]: Tack ska du ha. 

 

Talare 1 [00:39:20]: Ja. 

 

[bandningen slutar] 


